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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over een asielzoekerscentrum in 
Winschoten of Scheemda (ingezonden 31 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Winschoten en Scheemda in beeld voor 
azc»?1 

Vraag 2
Deelt u de visie dat het beleid van het constant toelaten van nieuwe groepen 
asielzoekers ingeruild zou moeten worden voor een beleid van opvang in de 
regio? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Zijn de inwoners van zowel Winschoten als Scheemda gevraagd of zij zitten 
te wachten op de komst van een asielzoekerscentrum in hun omgeving? 

Vraag 4
Bent u bereid de inwoners van gemeenten die geconfronteerd worden met de 
mogelijke komst van een asielzoekerscentrum, zoals nu in Oldambt, te vragen 
om altijd een bevolkingsraadpleging te houden zodat de bewoners zich 
kunnen uitspreken voor of tegen de komst van een asielzoekerscentrum? Zo 
neen, waarom niet? 

Vraag 5
Begrijpt u dat velen in Oost-Groningen niet zitten te wachten op meer 
asielzoekers, gezien de negatieve ervaringen in het verleden? Hoe komt u 
deze mensen tegemoet? 

Vraag 6
Welke maatregelen bent u voornemens te treffen om de instroom van 
asielzoekers naar Nederland te verminderen?

1 RTV Noord, 30 oktober 2014 (http://www.rtvnoord.nl/mobiel/i/index.asp?p=140638)
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